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Farlig trygt

Anders Gravir Imenes

ADVARSEL: Livet er ingen lek.
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– Psykolog Målfrid Grude Flekkøy, kjent som Norges og verdens første barneombud, mener

sikkerhetstiltakene for barn muligens overdrives. Hun er ingen tilhenger av «sikkerhetstyranniet».

– Noen skrubbsår og snittsår har jeg ingenting imot. Barn skal selvsagt beskyttes for alvorlige

skader, men det spørs om vi ikke gjør for mye av og til, sier hun.

Flekkøy er redd barnas evner ikke utvikler seg like mye i dag, fordi alle er så redde.

– Det er ikke bare foreldrene som er redde; myndighetene, politikerne og barnehageansatte og

alle er redde. Hun synes vi skal passe oss for å sy puter under armene på barna.

– Alt skal være så trygt, det er nesten ikke noen steder barna kan gå lenger, uten at det er farlig.

Det er grenser for hvor polstret barnas tilværelse skal være, spesielt når de senere skal klare seg i en

ikke-polstret verden, sier hun.
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